

ريف للتمويل Reef Finance

Unique, simple and competitive services



Main Branch: Ramallah, AL-Rabia Bldg, 4th Fl

الادارة العامة والفرع: رام الله، عين مصباح عمارة الرابية
الطابق الرابع، تليفاكس: 02-2951073
فرع الخليل / حلحول: الشارع الرئيسي، بالقرب من مستشفى شيرة
عمارة الننتشة، الطابق الرابع، تليفاكس: 2211130
فرع غزة: شارع اليرموك، عمارة الزقوت، بجانب شركة هيونداي
تليفاكس: 08-2888914/5

Reef Finance

Unique, simple and competitive services

Who are we?

Reef Finance is a Palestinian not for profit company registered on 02/07/2007 under the registration number of (563143734).

Reef provides diversified financial services on a continuous basis directed towards micro and small businesses, especially in the rural areas.

Vision:

We seek to bring microfinance services to the Palestinian rural areas, with a view to foster their development. In the medium term we wish to become the first Palestinian rural bank.

Mission:

We provide high quality financial services on a continuous basis to cooperatives and individuals in the Palestinian rural areas, by a qualified, trained and motivated team.

Our strategy:

- 1) Providing diversified financial services.
- 2) High quality.
- 3) Building a diversified portfolio.
- 4) Establishing a widespread branch network in the rural areas.
- 5) Enhancing the role of Reef partners.
- 6) Building professional relationship with other lending institutions and banks.
- 7) Building close relationship with suppliers.

Objectives:

- 1) Improve the living conditions of the Palestinian rural population
- 2) Participate in filling the financing gap in the Palestinian rural areas
- 3) Elevate the level of financial services provided to the largest possible number of beneficiaries.

Values and principles of Reef:

- 1) Simple and efficient procedures.
- 2) Efficient partnering based on integration and specialization with Reef partners.
- 3) Transparency and gender equality in interaction with others.
- 4) Respect for the civil society's culture.
- 5) Protection of the environment in designing projects.

Our customers:

- 1) Cooperatives and associations working in the rural Palestinian areas
- 2) Members of cooperatives and associations.
- 3) Entrepreneurs.
- 4) Small and medium enterprises.



Products:

- 1) Collective purchase and group lending (animal feed, agricultural input, machinery, equipment).
- 2) Pre financing and credit line (imports, exports)
- 3) Working capital loans
- 4) Asset financing

Ways of giving loans:

- Traditional cash lending
- In-kind lending



خدمات رائجة يسيرة وفريدة

من نحن

ريف للتمويل هي شركة فلسطينية مساهمة خاصة غير ربحية سجلت بتاريخ 2007/7/2 تحت رقم 563143734 تعمل على تقديم الخدمات المالية المتنوعة المتخصصة والمستدامة للمشاريع الصغيرة في المناطق الريفية على وجه الخصوص وخدمة الفئات المحتاجة من المزارعين والمزارعات من الشباب .

رسالتنا

نقدم خدمات مالية عالية الجودة، مستمرة، بالشراكة مع الجمعيات والأفراد المحتاجين في المناطق الريفية الفلسطينية معتمدين على فريق كفؤ ومدرب ومحفز.

الرؤيا

تسعى لدمج الفقراء في خدمات التمويل الصغير لتعزيز فرصهم ودورهم في التنمية الشاملة بتكوين أول بنك ريفي فلسطيني الهوية والممارسة .

من هم المستفيدين من شركة ريف للتمويل:

1. الجمعيات الأهلية والتعاونية التي تمارس شركة ريف أعمالها ونشاطاتها في الأرياف الفلسطينية
2. أصحاب المشاريع الصغيرة والمتوسطة في المناطق الريفية خارج إطار الجمعيات
3. رواد ورائدات المشاريع الخلاقة.

المنتجات التمويلية:

1. قروض الشراء الجماعي مستلزمات الإنتاج والإعلاف والأجهزة والآليات
2. قروض التمويل المسبق للاستيراد والتصدير
3. قروض لتمويل رأس المال العامل (التشغيلي)
4. قروض رأس مالية

صيغ إعطاء القروض:

1. قروض تقليدية نقدية
2. قروض عينية

الأهداف

1. المساهمة في تحسين مستوى معيشة الأفراد والجماعات الفقيرة في الأرياف الفلسطينية.
2. المساهمة في سد الفجوة التمويلية الحاصلة في الريف.
3. الارتقاء بمستوى الخدمات المالية المقدمة لأكثر عدد ممكن من المستفيدين المحتاجين الذين لا يحظون بخدمات من احد.

قيم ومبادئ شركة ريف للتمويل

1. إجراءات بسيطة تعتمد على الثقة المتبادلة مع المستفيدين
2. الشراكة الفاعلة المبينة على التكامل والتخصص مع المؤسسات المساهمة
3. الشفافية في التعامل والمساواة والعدالة الجندرية
4. احترام ثقافة المجتمع المدني
5. الحفاظ على البيئة في تصميم المشاريع

إستراتيجيتنا:

1. تقديم منتجات مالية متنوعة
2. جوده عالية .
3. بناء محفظة قروض متنوعة.
4. تحقيق انتشار واسع في المناطق الريفية .
5. تعزيز دور الشركاء من جمعيات ومؤسسات مساهمة في الشركة
6. بناء علاقات تعاون مهنية مع المؤسسات الاقراضية والبنوك
7. بناء علاقات تعاون مهنية مع الموردين للخدمات

